

BRIGADIER-GENERAL C.A. HEILMAN, CD

CHIEF OF STAFF OPERATIONS



Brigadier-General (BGen) Heilman enrolled in the Canadian Armed Forces in 1994 and was posted to 2 Service Battalion following graduation from the Royal Military College. Serving with 2 Service Battalion, 2 General Support Battalion, 2 Field Ambulance, and 1

Service Battalion, BGen Heilman had the privilege of commanding at every level, including as the Commanding Officer 2 Service Battalion in 2015. Most recently, she completed command at the Royal Military College of Canada as the Director of Cadets from 2017-2019.

BGen Heilman deployed to Kabul, Afghanistan as part of Operation ATHENA in 2003. As a staff officer, BGen Heilman served in a variety of operations, plans and institutional positions within the Canadian Army Headquarters, Canadian Expeditionary Force Command, Director General Material Systems and Supply Chain, and with the Strategic Joint Staff.

BGen Heilman is a graduate of the Royal Military College, the Canadian Forces College Joint Command and Staff Programme, and the Eisenhower School National Security Programme. In addition to a Bachelors of Arts degree, she holds a Masters of Defence Studies and a Masters of Science (National Resource Strategy). BGen Heilman recently served as the Director General Support at the Strategic Joint Staff and has joined the Chief Professional Conduct and Culture as the Chief of Staff Operations.

BGen Heilman is the proud parent of two young adults.

BRIGADIER-GÉNÉRAL C.A. HEILMAN, CD

CHEF D'ÉTAT-MAJOR – OPÉRATIONS



La brigadière-générale (Bgén) Heilman s'enrôle dans les Forces armées canadiennes en 1994 et est affectée au 2e Bataillon des services après avoir obtenu son diplôme du Collège militaire royal. En servant au sein du 2e Bataillon des services, du 2e Bataillon de soutien général, de la 2e Ambulance de campagne et du 1er Bataillon des services, la Bgén Heilman a le privilège de commander à tous les niveaux de commandement, notamment comme commandante du 2e Bataillon des services en 2015. Elle occupe un poste de commandement au Collège militaire royal du Canada à titre de directrice des élèves-officiers de 2017 à 2019.

La Bgén Heilman participe à un déploiement à Kaboul, en Afghanistan, à l'occasion de l'opération ATHENA en 2003. À titre d'officière d'état-major, la Bgén Heilman est affectée à divers postes d'opérations, postes de plans et postes institutionnels au sein du Quartier général de l'Armée canadienne, du Commandement de la Force expéditionnaire du Canada, de la Direction générale – Systèmes du matériel et chaîne d'approvisionnement, et de l'État-major interarmées stratégique.

La Bgén Heilman est diplômée du Collège militaire royal, du Programme de commandement et d'état-major interarmées du Collège des Forces canadiennes et du programme de sécurité nationale de l'école Eisenhower. En plus d'un baccalauréat ès arts, elle est titulaire d'une maîtrise en études de la défense et d'une maîtrise ès sciences (stratégie des ressources nationales). La Bgén Heilman a récemment exercé les fonctions de Directrice générale – Soutien à l'État-major interarmées stratégique et s'est jointe au Chef – Conduite professionnelle et culture à titre de chef d'état-major – Opérations.

La Bgén Heilman est mère de deux jeunes adultes qui font sa fierté.